

Bid Documents وثائق العطاء

Issued on: .....

صادرة في: .....

To supply the commodities

(Insert introduction of commodities)

SUPPLYING LiNing plate For RoW Mail For kufa cement plant

لتجهيز السلع

أدخل تعريف السلع [تجهيز بطانة طواحين المواد الاولية لمعمل سمنت الكوفة (

General Competitive Bids: [2/SAR/N-1/2025]

The Project: SUPPLYING LiNing plate For RoW Mail For kufa cement plant

العطاءات التنافسية العامة: [أدخل رقم العطاء التنافسي]

Contracting Party: [ IRAQI CEMENT STATE COMPANY

المشروع: (2/ع/س ج ن-1/2025) [تجهيز بطانة طواحين المواد الاولية لمعمل سمنت الكوفة]

Buyer: [ IRAQI CEMENT STATE COMPANY

جهة التعاقد: [ الشركة العامة للسمنت العراقية]

المشتري: [ الشركة العامة للسمنت العراقية]

**Advertisement Form/  
Invitation to Submit a Bid**

**نموذج اعلان مناقصة استيرادية**

العدد : ( ٢ / ع / اس ج ن - ١ / ٢٠٢٥ )  
تاريخ الغلق : ٢٠٢٥/٢/١٨  
الصفة النسخية: ( ٣٣٢٩٧٠٠٠٠٠ ) دينار

اعلان للمرة الاولى  
الى : السادة مقنمي العطاءات

**To / Gentlemen**

**Sub. / [Insert Name and Number of Tender]  
2/SAR/N-1/2025**

1. (Insert name of the contracting party / name of buyer) is pleased to invite the qualified and experienced bidders to submit their bids to supply (insert a brief description of goods), and note the following: **SUPPLYING. LiNing plate For RoW Mail For kula cement plant** qualified bidders who want to obtain additional information shall call (Insert name of Buyer) (Insert days and works of official attendance) as shown in the instructions to bidders.

2. The requisite qualification requirements: (Insert list of the requisite qualification requirements).

3. Interested bidders can buy bid documents, after submitting written request to the address specified in the bid data sheet, and after paying the selling value of documents amounts to (150.000 Dinar).

4. The bids are delivered to the following address (Insert full address of the buyer) at the specified date (18-2-2025). Late bids will be rejected, and the bids will be opened by the attendance of the bidders or their representatives. Attendance shall be at the following address (Iraq- Bagdad – AL Za'afaranyah) at the time and date ((18-2-2025).

**Note:** The contracting party can add additional data that are suitable with the value of the tender provided it does not conflict with the legal legislations that regulate the government contracting in Iraq.

[Signature]

[Insert name of the authorized representative for the contracting party]

[Insert the position title of the authorized representative for the contracting party]

**[تجهيز بطانة طواحين المواد الاولية لمعمل سممنت الكوفة]**

بسر ( الشركة العامة للسمنت العراقية ) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم عطاء اتم لتجهيز [ تجهيز بطانة طواحين المواد الاولية لمعمل سممنت الكوفة ]

مع ملاحظة ما يأتي:

١. على مقدمي العطاء المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات اضافية الاتصال (الشركة العامة للسمنت العراقية) وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات.

٢. متطلبات التأهيل المطلوبة : ( أدخل قائمة بمتطلبات التأهيل المطلوبة )

٣. بإمكان مقدمي العطاء المهتمين شراء وثائق العطاء بعد تقديم طلب تحريري الى العنوان المحدد في ورقة بيانات العطاء وبعد دفع قيمة البيع للوثائق البالغة ( ١٥٠٠٠٠ دينار ) .

٤. يتم تسليم العطاءات الى العنوان الأتي (العراق بغداد الزعفرانية ) في الموعد المحدد ٢٠٢٥/٢/١٨ العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات او ممثليهم الراغبين بالحضور في العنوان الأتي ( العراق - بغداد - الزعفرانية ) في الزمان والتاريخ ( الساعة ١٢ ظهرا يوم ٢٠٢٥/٢/١٨ )

٥- على مقدمي العطاءات تقديم مايلي :

أ - ان يكون لمقدم العطاء مكتب او شركة مسجل داخل العراق او خارجه وان يكون معروف عنوانه وهاتفه داخل العراق

ب - تقديم تأمينات اولية بمبلغ ( ٣٣٢٩٧٠٠٠ ) دينار

بموجب صك مصدق او خطاب ضمان صادر من مصرف

معتمد عن تأمينات اولية ( ١% ) للمناقصة المرقمة

٢ / ع / اس ز ن - ١ / ٢٠٢٥

ج - تقديم عدم ممانعة من الضريبة لغرض الاشتراك في

المصائب

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقعنا الالكتروني

[www.icsc.iq.com](http://www.icsc.iq.com)

مع تحيات [ الشركة العامة للسمنت العراقية ]

ملاحظة ( بإمكان جهة التعاقد اضافة بيانات اخرى تتلائم مع طبيعة المناقصة بشرط ان لا تتعارض مع التشريعات القانونية المنظمة لاجراءات التعاقدات الحكومية في العراق )